
  

Protokół Nr 20.2017 

z obrad Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, 

 która odbyła się w dniu 13 sierpnia 2017r. 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych. 

 Stan rady - 15 

Obecni radni – 14 

 

Radni Rady Gminy obecni na sesji : 

(zgodnie z listą obecności) 

1. Czykwin Mikołaj 

2. Misiejuk Włodzimierz 

3. Czmiel Jan 

4. Karpiuk Jerzy 

5. Kot Michał 

6. Kendyś Wiktor 

7. Oksentiuk Nina 

8. Rybak Mikołaj 

9. Szimoniuk Walentyna 

10. Korch Wieczysław 

11. Leoniuk Mikołaja 

12. Andrzej Karpiuk 

13 Mikołaj Holonko 

14. Leon Mikulicz 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne 

2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne 

 



            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 13.00 otworzył 20  nadzwyczajną Sesję 

 Rady Gminy. Stwierdził obecność 14 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przywitał  Wójta Gminy, radnych,  oraz wszystkich pozostałych uczestniczących w sesji (listy 

obecności radnych  stanowi załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał   porządek obrad : 

 

 1. Otwarcie sesji. 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Dubicze 

Cerkiewne oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 4. Sprawy różne. 

 5. Zamknięcie 20 Sesji Rady Gminy 

 Przewodniczący Rady  zwrócił się do radnych  o zgłaszanie ewentualnych wniosków i 

propozycji zmian lub poprawek do porządku obrad. Radni nie wnieśli zmian. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (14 obecnych, 14 głosów „za”) przyjęła powyższy 

porządek obrad. 

Do punktu 3 

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk poinformował, że dzisiejsza  nadzwyczajna sesja 

została zwołana aby podjąć uchwałę w sprawie  określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Dubicze Cerkiewne oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Po odczytaniu uchwały głos przekazał wójtowi gminy. 

Wójt Gminy Leon Małaszewski na wstępie podziękował   radnym za przybycie poinformował ,że 

sesja nadzwyczajna zebrana została w celu  podjęcia  uchwały dotyczącej  przystanku autobusowego 

przy  Zespole Szkolno Oświatowym w Dubiczach Cerkiewnych ulica Parkowa 30. 

Poprzednia uchwała dotycząca przystanków autobusowych została podjęta zgodnie z potrzebami 

uczniów i mieszkańców naszej Gminy. Przystanek przy szkole nie został ujęty gdyż jest to droga 

powiatowa i uchwałę o przystankach podejmuje Rada Powiatu Hajnowskiego, ze względu na  

położenie szkoły na krzyżówce komisja wyznaczona przez zarządcę drogi nie wyraziła pozwolenia 

na umiejscowienie przystanku przy szkole, związku z tym proponuję aby przystanek autobusowy  

ustawić na placu szkolnym. W przypadku gdy przystanek będzie umiejscowiony na naszym terenie  

Rada Gminy uchwala zgodnie ze swoimi kompetencjami. 



Następnie nawiązała się dyskusja radni byli zgodni, że przystanek przy szkole jest konieczny,  

zastanawiano się w którym miejscu go ustawić. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Dubicze Cerkiewne oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. Pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod 

głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

                                                          Uchwała nr 20.141.2017 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne 

z dnia 13 sierpnia 2017 roku 

 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Dubicze Cerkiewne oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.      

 

 

Do punktu 4 

 

w sprawach różnych głos zabrał Andrzej Karpiuk, który poinformował że  podczas budowy drogi 

powiatowej należało by połączyć ulicę w Długim Brodzie z drogą powiatową. Następnie zwrócił 

uwagę, że w miejscowości Długi Bród od ściany lasu nie ma znaku informacyjnego miejscowości, 

turyści wyjeżdżający z puszczy nie wiedza gdzie się znajdują. 

 

Do punktu 5 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i 

osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 14:35 zamknął obrady  20 Sesji Rady 

Gminy. 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy                                                                                                                           

  

          Jerzy Karpiuk 

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk      


